



**ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE  
DISTRICTE MARÍTIM EL DIA 25 DE JULIOL DE 2017**

**NÚM. i Classe de Sessió:** 07/2017. Ordinària.

**Dia i hora:** 25/07/2017 19:30h

**ASSISTENTS:**

**PRESIDENT**

D. RAFAEL SIMÓ SANCHO Grup Municipal PSOE

**VOCALS**

**Veïns Designats pels Grups Polítics**

D. LUIS CARLOS SOSA LUNA Grup Municipal PP

DÑA. LIDON RIBERA SORIANO Grup Municipal PSOE

**Veïns Designats per Alcaldia**

DÑA. EVA FORES Grup Municipal CSeM

**Representants d'Associacions de Veïns**

D. JOSE CARLOS MAS AA.VV. MERIDIANO

D. CLEMENTE MIRO PONS AA.VV. EL PINAR

**Representants d'Associacions Sectorials**

D. ANTONIA MIRALLES CUMBA A.C. UNIO MUSICAL DEL GRAU

**SECRETARI**

D. ROMAN SIMO GOMEZ

**EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:** SR. ANDRES J. CARRILLO VALLS (A.C. SCOUT), SRA. TICA PALAU (AA.VV. EL FARO), SRA. ALICIA BRANCAL MAS (Compromís), DÑA ALBA BELTRAN MIR (AMPA) I SRA. CRISTINA GABARDA ORTIN (Ciudadanos).

**NO ASSISTIXEN:**

## Orde del dia.

**1er.- Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim celebrada el dia 19 de juny de 2017.**

**2n.- Dació comptes Sant Pere 2017**

**3er.- Elecció membres Consell Seguretat**

**4t. - Precs i preguntes**

En La Sala d'Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló, sent les **19:00** del dia **25 de juliol de 2017** sota la presidència del Il·lm. Senyor Tinent d'Alcalde, **Rafael Simó Sancho**, es reuneixen els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió **ordinària** de la **Junta Municipal de Districte Marítim**, amb la meua assistència com a Secretari Delegat de la Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia.

### **1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 19 DE JUNY DE 2017**

El **Sr. President**, preguntà als presents si tenen alguna objecció a la redacció de l'acta de la sessió ordinària celebrada el passat **19 de juny de 2017**. No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

### **2.- DACIÓ DE COMPTES DE SANT PERE.**

El **Sr. President** va comentar amb els presents l'annex que se'ls havia enviat en el que figurava el balanç final de festes desglossat per tipus d'actes (cultural, oci,...etc). Va incidir en que era el major pressupost en el que havien contat per a unes festes – en els tres anys que ell estava com a Tinent d'Alcalde –, i va comentar que en general el balanç era positiu:

La **Sra. Miralles** va preguntar si es van mesurar els decibels, ja que en el seu carrer hi havia una colla de jovenel·los que va tindre la música a tope totes les festes, a totes hores, de dia i de nit.

El **Sr. President** va contestar, que eixa colla era la única en la que havien tingut problemes de soroll, i que mes que de soroll va ser de horari, ja que tenien la música ficada tot el dia. Va assegurar que els actes que apareixien en el llibret de festes – ja estigueren organitzats per penyes, colles o pel propi Ajuntament - estaven tots mesurats, es a dir, tots havien passat la prova de «sonometria».

Va finalitzar dient que en general estava content en el compliment de l'horari per part de les colles, i que menys l'últim dissabte que sempre s'allarga un poquet mes, s'havia complit tant entre setmana com els caps de setmana. Només hi havien hagut problemes en la dita colla, que tenien perfectament localitzada perquè, a mes, està federada.

La **Sra. Forés** va dir que els caps de setmana sobre tot la gent aparcava per tot arreu, i tapen els rebaixos de minusvàlids. A mes, va dir, no només els cotxes tapen els rebaixos, sinó també les penyes, i va demanar que es prengueren mesures al respecte.

El **Sr. President** va dir que per a l'any que ve es tindria en conter i es parlaria amb les penyes, ja que el tema de l'aparcament era mes complicat de resoldre i era sobre tot un problema de falta de civisme. Va dir que des de l'Ajuntament s'intentava corregir aquests problemes tal i com es detectaven. Va ficar d'exemple les barreres de l'Avinguda del Port, que no tenien portes, el qual feia que els vianants tingueren que baixar a la calçada, en el perill que això suposava, de manera que ja s'havia donat la orde de que es feren portes per al pròxim any.



## Ajuntament de Castelló de la Plana

El **Sr. Sosa** va preguntar a quins tendals corresponia una factura del balanç de 1000€ mes IVA.

El **Sr. President** va contestar que ell no ho sabia exactament. Que no corresponia als del Passeig Buenavista, ja que eren molt mes cars, i que pensava que deurien ser el que se van instal·lar en els carrers de vianants per al dia de les paelles.

### 3.- ELECCIÓ MEMBRES CONSELL DE SEGURETAT

El **Sr. Secretari** va comentar als presents que des del Departament de Seguretat Ciutadana li havien demanat que la Junta escollira a dos dels seus membres com a membres del Consell de Seguretat que s'estava creant en els districtes. Els únics requisits eren, tindre un «smartphone» i els coneixements mínims necessaris per a manejar una App que se'ls instal·laria al dit smartphone.

Després de que els membres de la Junta deliberaren, es presentaren voluntaris **D. Clemente Miró** – President de la AA.VV. El Pinar – i **D. Luis Carlos Sosa** – representant del PP en al Junta - , aprovant – ho la Junta per unanimitat.

### 4.- PRECS I PREGUNTES

El **Sr. Miró** va sol·licitar que els camions que aparcaven en l'aparcament de camions de davant de Frater, aparcaren a l'acera contaria dels horts urbans perquè facilitava el que pogueren accedir als horts pujant per damunt del camió

El **Sr. President** va contestar que ho comentarien als camioners

El **Sr. Miró** va dir que en el arbres de la Pça Tabaleters hi havia una plaga de «cochinilla» i va demanar que fumigaren

El **Sr. President** va dir que es demanaria la fumigació al departament corresponent.

El **Sr. Miró** es va queixar també de que els treballadors de FACSA s'havien deixat una trapa sense ficar en la Pça Tabaleters.

El **Sr. President** va dir que es tractaria de solucionar.

La **Sra. Fores** va comentar que el dimarts abans havia bufat el vent prou i s'havia alçat al poble una polseguera importat que venia com sempre de les muntonades de granel del port, i que el mur que s'havia fet per a protegir el poble no valia per a res.

El **Sr. President** va dir que tornarien a enviar un requeriment a l'Autoritat Portuaria, reiterant les peticions de major control del granulat. Va afegir que l'Ajuntament tenia pensat ficar panells informatius de la qualitat de l'aire.

El **Sr. Sosa** va preguntar qui feia eixos mesuraments de la qualitat de l'aire.

El **Sr. President** va contestar que la Conselleria, i que es podia consultar minut a minut en la seua web. I que les empreses – BP, UVE,...- estan obligats a donar els nivells de pol·lució en l'aire. Un altra cosa, va dir, es que els nivells de pol·lució ambiental siguen correctes – es a dir, no perillosos per la salut - però que la dita pol·lució cause molèsties als veïns.

El **Sr. Sosa** va dir si l'Ajuntament no podia fer un estudi de com afectava a la població.

El **Sr. President** va dir que eixos estudis s'allargaven molt en el temps i son molt cars, i que l'Ajuntament no te mitjans econòmics suficients. Va afegir que els dits estudis solien fer – se en les Universitats. Que pot ser la UJI podria fer – ho.

La **Sra. Fores** va dir que no es fiava perquè UVE i BP eren que patrocinaven eixe tipus d'estudi.

El **Sr. President** va dir que les empreses del Polígon del Serrallo deurien haver fet ja una «Pantalla Verda».

El **Sr. Sosa** va preguntar que era aixó.

Va contestar el **Sr. President** que era com un mur, però de vegetació, de massa forestal, que tenia la funció de absorbir gran part de les emissions.

El **Sr. Mas** va queixar – se altra vegada del transit d'ovelles pel Camí Donació i va preguntar si des de la Tinença d'Alcaldia es podia donar alguna solució.

Contestà el **Sr. Secretari** que al dia següent verificaria que no fos «via pecuària», i que si es confirmen eixes dades, l'única solució es cridar la policia.

Preguntà el **Sr. Mas** respecte a l'autobús que anava pel Serradal fins a la rotonda del Pixavi.

El **Sr. President** digué que s'havia informat i era una linea que depenia de Conselleria, i feia pocs viatges al dia, donant un servei molt residual, no havent parades marcades perquè no les ha hagut mai i tampoc hi ha lloc on ficar – les.

El **Sr. Mas** va dir que parava en la rotonda «del pixavi» i que si no podia arribar al Pingüis, a mes de ficar al menys alguna placa en els llocs on para, on fiques l'horari.

El **Sr. President** li va dir que estava esperant parlar amb els responsables per mirar de ficar parades fixes, i que també li demanaria que arribes al Pingüis, i que en quant ho sabia li ho comunicaria.

El **Sr. Sosa** es va queixar d'una pandilla de gent que anava amb ciclomotors incumplir moltes normes i fent un munt de soroll.

El **Sr. President** va dir que ho comunicaria a Policia per a que ho tingues en compte.

I sent les **21:00h** de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte.